
PROTOKOLL ÅRSMØTE 2016 

GAULDAL FOTBALLKLUBB  

Dato 29.februar 2016 kl. 1900 

Lundamo Barneskole 
 

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede 

- Til stede: ca 50 stk 

- Antall stemmeberettigede: 45 stk 

 

Sak 2: Godkjenne innkallingen, sakliste og forretningsorden 

Ingen innvendinger. Godkjent   

 

Sak 3: Valg av:   

- Ordstyrer/dirigent: Kjell Ove Mælen 

- Møtesekretær: Mona Kalvå 

- To medlemmer til å underskrive protokollen: nr.21 Robert Presthus og nr.27 Dag A 

Gamst 

  

Sak 4: Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

Gauldal Fotballklubb ble stiftet 15.oktober 2015 av Flå fotball, Lundamo fotball og Hovin 

fotball, med 65 personer til stede. 

Det ble dannet et interim styre som har jobbet hardt med å få alt klart til sesongstart.  

Vi har jobbet med: 

- Medlemsregistrering og overganger 

- Hjemmeside 

- Sportsplan 

- Treningsplan 

- Hovedsponsor og valg av bank 

- Bestilling av drakter og overtrekks klær 

- Laginndeling og påmelding til serien 

- Trener og laglederkabalen  

- Vintertreningstilbud  

- Vi har hatt 5 styremøter 

- Foreldre/ spillermøter i nesten alle årsklasser 

- Enda flere møter i sportslig utvalg  

Vi har søkt om å få bli «kvalitetsklubb» i 2016, og har fått godkjent det. 

Vi har også blitt godkjent til å arrangere Eat Move Sleep-cup i 2016 (tidligere Bendit-cup).  

Mesteparten av styret var på kurshelg i januar. 

 

Sak 5: Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 

Hadde ikke regnskap for 2015.  

 

 

 

 



Sak 6: Behandle forslag og saker 

A) Lov for idrettslaget 

Forslag: Vedta ny lovnorm for idrettslag vedtatt av Idrettsstyret 22.oktober 2015. 

Årsmøte bør gi styret fullmakt til å oppdatere loven i samsvar med fremtidige 

endringer i NIFs regelverk og lovnorm for idrettslag. 

Vedtak: Ingen innvendinger. Loven ble godkjent som den ble fremlagt. Årsmøtet 

gir styret fullmakt til å oppdatere loven. 

B) Forslag til oppstart for 7-åringer 

Forslag: 

Etter at Gauldal Fotballklubb ble etablert er det blitt et redusert tilbud for 1. 

klassingene. Gjennom allidrett er barnet blitt presentert flere idretter, også fotball. 

Flere er derfor interessert i å prøve mer på denne idretten. Det som har vært vanlig 

på Lundamo tidligere er at treninger i fotball starter det året de går ut av 1. klasse. 

Aktiviteten er treninger, få unger interessert i idrett og høydepunktet er å delta i 

cuper, Lundamo-cup, Flå-cup, osv. Ut i fra den informasjonen som er gitt og 

foreløpig sportsplan i Gauldal, er det aktivitet fra det året barnet fyller 8 år som er 

aktuelt, dvs. 1. klassingene kan ikke delta på cuper gjennom laget. 

Flå cup og Lundamo cup er cuper som tilbys for 7 åringer, det synes derfor litt rart 

at arrangørklubben ikke deltar i denne klassen. 

Foreslår at det endres på dette og at det gis mulighet for oppstart for 7 åringer der 

det er interesse og mulighet for lag. Dette vil føre til flere medlemmer i klubben 

og etter det som er sagt mer tilskudd - penger i kassa. 

 

Spørsmål fra medlemmer: Hva tenker styret? Svar: Medlemmene bestemmer 

Hva har vært praksis i moderklubbene? Svar: Ulik praksis i de tre klubbene.  

Moderklubbene kan ikke melde på lag i cuper så lenge de ikke er medlemmer i 

NFF.  

Vedtak: Årsmøte bestemte å behandle forslaget i sportsplanen. 

 

C) Sportsplan 

Vist på storskjerm som eget dokument. Presentert av Lars Arne Andreassen. 

Diskusjon om punktet der det står at klubben kan gi tilbud til spillere fra 6 år. 

Diskusjon om punktet der det står om hvor tidlig spillere kan begynne med 

vintertrening/helårstrening. Spørsmål om det er mulig å ha mix-lag for tiåringer. 

Svar: GFK ønsker ikke det. 

Vedtak: Sportsplanen ble godkjent som den var fremlagt uten endringer. 

D) Treningsavgift 

Forslag: Styret foreslår disse satsene for treningsavgift 2016: 

 

Alle aktive spillere må betale treningsavgift til fotballklubben. 

Årsklasse Pris 

GJ 6 600 

GJ 7 600 

GJ 8 600 

GJ 9 600 

GJ 10 600 



GJ 11 700 

GJ 12 700 

GJ 13 850 

GJ 14 850 

GJ 15/16 7’er 1100 

GJ 15/16 11’er 1100 

GJ 19 7’er 1100 

GJ 19 11 ’er 1500 

Damer 7’er 1100 

Herrer 7’er 1100 

Damer 11’er 1500+1500 

Herrer 11’er 1500+1500 

Oldboys i serie 1500 

Oldgirls i serie 1500 

Vintertrening 10-16 år  200 

Vintertrening 17 år-senior 500 

Dersom økonomiske grunner gjør at barn ikke kan være med på fotballtilbudet, 

Kan man søke fotballstyret om reduksjon eller fritak av kontingent. 

 

Spillere på seniornivå som ikke kan fullføre sesongen pga skolegang en annen plass i landet, 

kan søke om halv treningsavgift. Søknadsfristen er 1.mai.  

Halv treningsavgift kan også gis til spillere som flytter "hjem" og spiller kun høstsesongen. 

 

Vedtak: Vedtatt som fremlagt med endring på søknadsfrist for halv treningsavgift til senior 

til 1.august 

 

Sak 7: Fastsette medlemskontingent 

Forslag fra styret å opprette familiemedlemskap. 

Alle aktive utøvere, dommere, trenere, lagledere og styremedlemmer må betale 

medlemsavgift til Gauldal Fotballklubb. 

Medlemmer over 15 år registreres som voksen. 

  

Medlemsavgift 2016 

Medlem Pris 

   

Enkeltmedlemskap  100 

Familiemedlemskap 300 

  

 

Vedtak: Vedtatt som fremlagt 

 

Sak 8: Vedta idrettslagets budsjett 

Vist på storskjerm som eget dokument. Arild Borren går gjennom. Budsjetterer med et 

overskudd på 222.000 kr 

Vedtak: Budsjettet for 2016 ble vedtatt 

 



Sak 9: Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

Organisasjonsplan vist på storskjerm. Styrets forslag er å endre styremedlemmer fra 9 til 7 

medlemmer. Reduserer barnefotbalansvarlige fra 3 til 1 verv. 

Vedtak: Organisasjonsplanen ble vedtatt som fremlagt. 

 

Sak 10: Foreta følgende valg:  

 

  - Leder:     Arild Borren    2 år 

- Nestleder:     Frode Reppe    1 år 

- Økonomi:    Magne Lundemo   2 år 

- Sekretær:    Mona Kalvå    1 år 

- Sportslig leder:   Lars Arne Andreassen  2 år 

- Sponsoransvarlig/tiltaksansvarlig: Mina Evjen    1 år   

- Kontaktperson barnefotball: Janne Enlid    1 år 

 

             - Varamedlem:    Ola Martinsen   2 år 

 - To revisorer:    Nils Bakken, Sissel Viken 2 og 1 år  

 - Valg komitè:    Håvard Børseth, Hans Byfuglien, Roar Kjøsen, 

           Tore Stensås 

- Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 

representasjonsrett. Melhus idrettsråd. Årsmøtet gir styret fullmakt til å velge en fra 

styret som representant i Melhus idrettsråd. 

 

 

Vedtak: Valgkomiteens innstilling ble vedtatt uten endringer 

 

 

Årsmøtet ferdig ca. kl. 21.15 

 


